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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 20 marca 2024 roku 

 

WAK.0012.3.3.2024 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Wiceprzewodniczący komisji Pan Jacek Szczepański otworzył posiedzenie, witając 

członków komisji i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności w 2023 roku: 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Wiceprzewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia 

zaproponowanego porządku obrad: 

 

5 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Wiceprzewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. Przewodniczący komisji zwrócił się do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały będącej w kompetencji komisji.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2024.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie uchwały zawarta jest zmiana 

dotycząca wprowadzenia planu wydatków w kwocie 150.000,00 zł z przeznaczeniem na 

wpłatę na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego, dotyczącego zakupu samochodu specjalnego z drabiną mechaniczną o 

minimalnym wysięgu operacyjnym 40 m na potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej 
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Straży Pożarnej w Legionowie. 

 

Kolejno dodała, że w omawianym projekcie uchwały wprowadza się kwotę 4.310,19 zł 

stanowiącą plan przychodów z opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz zwiększa się 

o kwotę 4.310,19 zł plan wydatków na ochronę środowiska.   

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania:  

 

5 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

4. Zapoznanie ze sprawozdaniami z działalności w 2023 roku: 

 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego o omówienie sprawozdania. Dodał, że sprawozdanie  zostało 

zamieszczone na eSesji i członkowie komisji mogli się z nim zapoznać. 

 

Pani Sylwia Patejuk omówiła sprawozdanie – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

 

Pan Jacek Szczepański zapytał, czy dostępne jest zestawienie dotyczące 

wyszczepialności w poszczególnych powiatach? 

 

Pani Sylwia Patejuk odpowiedziała, że każda Stacja robi takie zestawienie dla 

swojego powiatu. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Wiceprzewodniczący komisji przystąpił do 

realizacji kolejnego podpunktu porządku obrad.  

 

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej; 

 

Wiceprzewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Powiatowego Lekarza 

Weterynarii o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pan Maciej Wierzchoń omówił sprawozdanie – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

  

Wiceprzewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Wiceprzewodniczący komisji przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
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5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

  Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 2/2024 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 21 lutego 2024 r. został przyjęty następującym 

podziałem głosów:  

 

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Pan Mirosław Kado zapytał, czy w związku z planowanym remontem ul. Kordeckiego          

i ul. Warszawskiej – Chotomów – Olszewnica Stara, czy tzw. remont cząstkowy w roku 

bieżącym będzie również wykonany? 

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że został rozstrzygnięty przetarg na naprawy dróg po 

zimie i będą one wykonywane. 

 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Wiceprzewodniczący Pan Jacek Szczepański.  

 

 

 

 Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

          Piotr Choroś 
 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


